
Sebbe Als
Bestyrelsesmøde d. 27.01.2020

Sted: Hos Solvej
Deltagere: Allan, Søren, Kurt, Solvej, Nicole, Kathrin & Birgit
Fraværende: Ingen

Referat:

1. Godkendelse af sidste referat
Der var ingen kommentarer til referatet.

2. Status på klargøring af Ottar
Arbejdet kommer til at strække sig over marts og april måned. Der lægges mange timers arbejde 
hver uge, men der er også meget at lave. Ottar bliver som ny!

3. Status på Sebbe
Årerne ligger stadig i Sebbe. De hentes til Nausten for at blive klargjorte. Sebbes sejl indleveres til 
en sejlmager for at blive checket og der indhentes et tilbud på evt. udbedringer. Der arbejdes på at 
finde flere uvildige fagfolk til at vurdere Sebbes tilstand. Når Sebbe tages op for at fagfolkene kan gå
Sebbe efter, vurderes ved samme lejlighed, hvad der skal gøres for at gøre Sebbe klar til sommerens 
sejladser.

4. Arbejdsdage på Nausten
Arbejdsdage på Nausten skal fremover være en god blanding af hygge, socialt samvær og arbejde.
For arbejdet skal der være en plan. Det nye koncept afprøves på årets første hygge- og arbejdslørdag 
d.22. Februar. 

5. Økonomi
Ingen kommentarer. Skibslaget har en sund økonomi.

6. Dato for næste bestyrelsesmøde
Lørdag d.22.02.2020, sidst på eftermiddagen, if. med hygge- og arbejdslørdag på Nausten. 

Birgit


